
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 

z 5. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 27. 6. 2019 

 od 19:00 do 20:00 hodin v kabinách sportovního areálu 

 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
 

Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 

 

Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Jaroslav Flieger, ing. Václav Kolman, Jiří Komárek, 
Petr Milichovský, ing. Jakub Nerad, Karel Hladík 

Omluveni: ing. Petr Hodboď, ing. Libor Kunte 

Neomluveni: 0 

 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Petru Říhovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Jaroslava Fliegera a pana Karla Hladíka. 
 
 
 

02 – Schválení doplněného programu 5. veřejného zasedání ZO 
 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje  program  5. veřejného  zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2019. 

Program: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

2) Schválení doplněného programu 5. zasedání ZO Markvartice 

3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

4) Rozpočtové opatření č. 3/2019 

5) Zpráva o hospodaření obce k 31. 5. 2019  

6) Schválení závěrečného účtu obce Markvartice za rok 2018 

7) Schválení účetní závěrky a hospodářského výsledku obce Markvartice za rok 2018 

8) Schválení účetní závěrky a hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Markvartice za rok 2018 

9) Schválení závěrečného účtu a zprávy o přezkoumání hospodaření SOB za rok 2018 

10) Schválení koupě části pozemku p. č. 369/1 dle GP č. 774-126/2019 

11) Schválení dodavatele posuvných vrat na hasičskou zbrojnici 
12) Schválení zhotovitele komunikace na části pozemku p. č. 1619/2 

13) Schválení podání žádosti o dotaci ze SFŽP „Kotlíková dotace“ 

14) Diskuze 

15) Závěr 

 

 



 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 

 

 

          03 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
 

Vozíme palivové dřevo 

Dotace MMR ano, VŘ 10. 7. 2019 v 15 hod. 

Pracuje se na hasičárně 

 

 
 

 
04 – Rozpočtové opatření č. 3/2019 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 3/2019, které je přílohou tohoto usnesení. 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

05 – Zpráva o hospodaření obce k 31. 5. 2019 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zprávu o hospodaření obce k 31. 5. 2019, která je přílohou 
tohoto usnesení. 
 

 

06 – Schválení závěrečného účtu obce Markvartice za rok 2018 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce Markvartice za rok 
2018 včetně zprávy Krajského úřadu Ústeckého kraje o výsledku přezkoumání hospodaření obce za 
rok 2018 bez výhrad. 
 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

 
07 – Schválení účetní závěrky a hospodářského výsledku obce Markvartice za rok 
2018 
 
 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje  účetní závěrku obce sestavenou k 31. 12. 2018 a hospodářský výsledek za rok 
2018. 

 



 

Pro 7 zastupitelů,  nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
 
08 – Schválení účetní závěrky a hospodářského výsledku ZŠ a MŠ Markvartice za rok 
2018 
 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje  účetní závěrku ZŠ a MŠ Markvartice sestavenou k 31. 12. 2018 a hospodářský 
výsledek za rok 2018 a souhlasí s převodem kladného hospodářského výsledku ve výši 158.102,02 Kč do 
rezervního fondu. 
 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

 

          09 – Schválení závěrečného účtu a zprávy o přezkoumání hospodaření SOB za rok 
2018 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet včetně zprávy o přezkoumání hospodaření SOB za rok 2018. 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

          10 - Schválení koupě části pozemku p. č. 369/1 dle GP č. 774-126/2019 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje  koupi části pozemku p. č. 369/1 dle GP č. 774-126/2019. Cena 200,- Kč/m2, 
výměra 105 m2, náklady spojené s převodem hradí obec. 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

          11 - Schválení dodavatele posuvných vrat na hasičskou zbrojnici 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje dodavatele posuvných vrat na hasičskou zbrojnici: ROLO – M s.r.o. Děčín, IČ 
28729951, cena 79.550,- Kč bez DPH. 
 

Pro 5 zastupitelů, 2 byli proti (p. Milichovský, ing. Jakub Nerad), nikdo se nezdržel. 
 

 

          12  – Schválení zhotovitele komunikace na části pozemku p. č. 1619/2 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitele účelové komunikace na části pozemku p. č. 1619/2 v k. ú. 
Markvartice o výměře 150 m2 pana Jana Hurycha, Markvartice 416, IČ 67225543, cena 58.000,- Kč vč.. DPH. 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 

 



          13 - Schválení podání žádosti o dotaci ze SFŽP „Kotlíková dotace“ 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci ze SFŽP „Kotlíková dotace“. 
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
 

 

 

DISKUZE 

p. Culek – jaká budou vrata na hasičárnu? 

p. starosta – budou červené, s motorem, lze otvírat i ručně při výpadku elektřiny a budou v nich i dveře pro 
vstup osob 

p. Bartoň – jak to vypadá se sekáním v obci, bylo by dobré to posekat aspoň u Miščíků, ve Veselí to funguje, 

v Habarticích to funguje… 

p. starosta – jsem tu 5 let a nikdy s tím nebyl problém, v tuhletu dobu jsme nikdy nebyli v lese, letos nám 
úřad práce nedal lidi, chlapi musí dělat dřevo, hrozí nám pokuty, taky bych chtěl, aby to tu bylo hezký, bude 

se sekat postupně odspoda nahoru, postupně, nebudeme přeskakovat z místa na místo… 

Teď jsme to rozdělili na dvě party: Vlasta s Pepou budou jenom v lese a Ivan s novým klukem budou jenom 
sekat s vyjímkou příštího týdne, kdy budou jenom v lese, protože se musí prostě vyžínat…Takže teď tady 
zatím budou sekat pan Turnhofer se synem 

p. Bartoň – chlapi by mohli sekat od 6 – 8 hodin a potom by se mohli schovat někam do lesa 

p. Bartoň – k „Písáku“ na levém břehu rostou až do cesty osiky,dotýká se to drátů, šlo by to posekat? 

p. Bartiš – bylo by reálné půjčit si od obce křoviňák, abych si posekal kolem domu?  
p. Hladík – jsem proti tomu, aby se půjčovaly obecní věci 
p. starosta – domluvím se s klukama jestli ano nebo ne a zavolám ti… 

p. Hakl – nemohli by si občané posekat sami před vlastními domy? 

p. starosta – ten, kdo to chce udělat, tak to udělá…prosba by mohla být, ale ta odezva asi nebude dobrá 

p. Bartoň – je poničená silnice u trafačky na „Písáku“ jak tam jezdí těžká technika 

p. starosta – komunikace  je 3-3,5 m široká a na tu délku se tam nevejdou zadní nápravou 

p. Nerad – je to těžké, problém je i nahoře v zatáčce, kde má pozemky pan Koubek 

p. Bartoň – vidím, jak SČVK naváží vodu, čekám až přijde sms od obce o zákazu napouštění vody 

p. starosta – zákaz zalévání už jsem posílal v dubnu, voda do vodojemu se vozí už od dubna, možná už od 
února….jinak už je rozpracovanej projekt na přívod vody z Kerhartic do našeho vodojemu, tam je vody 
dost…ale další nové domy nám nepřipojí…nahoře je 30 m3 a potřebujeme aspoň 70 m3…Řešil jsem baráky 
Červinka, Hypš, Chvojkovi, Milfait…všichni mají vrty a mají s tím velké problémy, přemýšlí o tom, že by se 
napojili na Jakeše, který není daleko. Úplně nejjednodušší by bylo napojit se na vodovodní řád, který vede 

podél jejich pozemku, budeme o tom jednat. 
p. Hakl – komunikovali jste od minulého ZO o svozu komunálního odpadu? 

p. starosta – nekomunikovali… budeme muset něco řešit, protože máme dodatek ke smlouvě pouze do 
konce letošního roku, pokud někdo přijde s nějakým návrhem, co bysme mohli zlepšit, tak budeme rádi. 
V současné době doplácíme ročně za komunální odpad 200 tis. Kč 

p. Hakl – a příští rok to bude víc… všichni teď mají automatický kotle, co tam dají? Já popelnici nenaplním 
ani za 14 dní 
p. starosta – souhlasím, pokud se třídí, tak se ta popelnice za týden nenaplní 
p. Hakl – proč jde v jiných obcích a u nás ne… 

p. Hladík – do směsného odpadu patří všechno, potom bysme museli přejít na tzv. tříděný odpad, 
popelnice, které používáme jsou na směsný komunální odpad, museli bychom mít jiné… 

p. starosta – vytřídíme tady hodně 

p. Hakl – je plný kontejner na textil, bylo by dobré ho vyvézt 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a pozval všechny na další ZO, které se 
bude konat již 11. 7. 2019 

 

    

 

                                                                                                                                                                                                                    

Ověřovatelé zápisu                                                              Jaroslav Flieger, 

        

                                                                                     Karel Hladík,  

 

 

Starosta      Tomáš Renka,   

 

Místostarosta      Ing. Libor Kunte, Ph.D. 

 

V Markvarticích dne 2. 7. 2019 

 

 

 


